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Single needle, binding, Compound

feed sewing machine with horizontal

large hook & on / off side cutter

单针可开/关侧切刀包边综合送

料水平大旋梭缝纫机(带拖布轮

装置）

Features

GOA-1510AE-7-TBL GOA-1510AE-7-TBL

机器特性

Single-needle integrated cloth feeding, side cutter can be opened/closed 
    to achieve accurate trimming of edges.

Sewing products can be cut directly before the binder, so that it can make 
    sure uniform and full binding effect.

The collection slot at the right side of the side cutter can be conveniently 
    remove the remaining material.

Sewing accessories is suitable for different edging width.

Tiny oil technology is adopted around the needle bar to prevent pollution 
    of sewing products.

The majority of application is in the binding process of mattress, bedding 
    products, carpets and tents.

单针综合送布，侧切刀可开/关，达到准确修齐边缘；

通过在包边器前方直接进行缝料切边，从而确保获得均匀饱
   满的包边效果；

通过位于侧切刀右方宽敞的集料槽可便利地去除切边余料；

采用随动式包边装置确保平整、无移位的包边效果；
   缝纫配件适用于不同的切边宽度；

针杆周边采用微油技术处理，防止污染工作。

Application 适用范围

Tape binding sewing process for quilted products, such as winter jacket, 

summer quilts, comforters, duvet, mattress topper, etc.
 棉服、夏凉被、春秋被、棉被等被褥的包边缝纫工艺。
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